
Zakaj tako?
Ob cesti v Mestni log je bil v tem letu

dograjen še en stanovanjski blok za Jtudente
in dijake. Postavili so robnike za dovoz, za
parkirišče, posejali so travo po zelenicah, po-
stavili so zaščitne zidne stene za smetnjake in
vse dohode in poti tudi asfaltirali. Pred blo-
kom so postavili tudi kiosk z jedačo in pijačo.
Ves prostor pa so osvetlili z ličnimi svetilkami.

Toda, ko trava še ni vznikla, je nekdo zaoral
z avtom kar čez zelenice.
Ta (ne)kultumi odnos do narave in okolja je

še danes viden, ker po globokih kolesnicah še
ni zrastla trava.

Ostaja le vprašanje, kaj mislijo o takem
početju in propadanju družbene lastnine bo-
doči gospodarstveniki-samoupravljalci, ki tam
stanujejo. Upravi doma bi lahko vsaj to sporo-
čili, da se svetilka nevarno giba.

Sicer pa ne bi bilo treba drugega kot dva
krepka, da bi svetilko poravnala in zagozdila,
pa bi bilo prihranjenih nekaj milijonov. ki jih

bo morala družba odšteti za postavitev nove
svetilke.

Lani so proti koncu leta ob Cesti v Mestni
log pred Murglami med drugim urejali tudi
cestni odtok za meteorno vodo. Ko so končali,
je ostal dobršen kos betonske cevi, ki že pol
leta leži na zelenici ob zaklonišču.

Res je, da je omenjene »ostanke« družba že
plačala tistemu, ki je ta del naročil ali drugače
povedano, izvajalec del je naročniku tudi te
zaračunal. Še bolj res pa je, da bi tako velike
ostanke, kot je ta betonska cev, zanesljivo še
kje potrebovali. Da ne omenjam betonskih
plošč, ki niso nič večje in nič manjše, kot so
bile takrat, ko so jih pripeljali.
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